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Protokół Nr XXXVI/2017 

z sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

odbytej w dniu 24 marca 2017 r.  

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grójcu.  

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek o godzinie 10.00 otworzył Sesję 

wypowiadając formułę „Otwieram Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

Następnie powitał Panie i Panów Radnych Powiatu Grójeckiego oraz 

zaproszonych gości.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, że obecnie w Sesji uczestniczy 18 radnych, co 

pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności stanowi (zał. nr 1) 

do niniejszego protokołu.  

 

W tym miejscu porządku obrad głos zabrał p. Kamil Witkowski Członek Zarządu 

Radomskiego Związku Piłki Nożnej, który w związku z 40-leciem istnienia Związku 

wręczył Staroście i Wicestaroście pamiątkowe albumy z podziękowaniem za wsparcie 

działalności Radomskiego Związku Piłki Nożnej oraz rozwoju sportu na terenie 

powiatu.   

 

Na posiedzenie przybył radny Janusz Karbowiak. Obecnych na sali obrad 19 radnych.   

 

W związku z obecnością przedstawicieli Gminy Bielsk Duży na sesji, 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach.  

Odbyło się połączone posiedzenie Komjsi Stałych Rady Powiatu dot. 

przekształcenia Gimnazjum w Belsku Dużym w Liceum Ogólnokształcące.  

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady.  

 

Ad. 3  

Przyjęcie porządku obrad. Przewodniczący poinformował, że porządek obrad wszyscy 

otrzymali, zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi do porządku obrad.  

Proponowany porządek obrad: 
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1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z Sesji Rady Powiatu z dnia: 28.12.2016r. oraz 14.02.2017r.  

5. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji Grójcu oraz informacje  

o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu grójeckiego  

w 2016 r.  

6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 2016 r.  

7. Sprawozdania z działalności Stałych Komisji Rady Powiatu za 2016 r.  

8. Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje Starosty 

Grójeckiego.  

9. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

9.1. uchwalenia planu finansowego podziału środków z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Grójeckiego na 2017 r.  

9.2. zmieniająca uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2017. 

9.3. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata 2017-

2027”; 

9.4. dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci 

szkół ponadpodstawowych i specjalnych na okres od dnia 1 września 2017 r. 

do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

9.5. zmiany Regulaminu określającego tryb postępowania o udzielenie dotacji  

z budżetu Powiatu Grójeckiego dla podmiotów niezaliczonych do sektora 

finansów publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, na zadania 

inne niż określone w ustawie o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, 

sposobu rozliczania dotacji oraz sposobu kontroli wykonywania zleconego 

zadania, stanowiącego załącznik do Uchwały Nr XXXIV/218/2017 Rady 

Powiatu Grójeckiego z dnia 14 lutego 2017 r. sprawie określenia trybu 

postępowania o udzielenia dotacji z budżetu Powiatu Grójeckiego dla 

podmiotów niezaliczanych do sektora finansów publicznych i niedziałających w 

celu osiągnięcia zysku, na zadania inne niż określone w ustawie  

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, sposobu rozliczenia dotacji 

oraz sposobu kontroli wykonywania zleconego zadania. 

9.6. zmiany Statutu Powiatu Grójeckiego.    
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9.7. zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady Powiatu. 

10. Sprawozdanie z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.  

11. Interpelacje i zapytania radnych.  

12. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

13. Zamknięcie posiedzenia 

W związku z brakiem uwag porządek obrad został przyjęty.  

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z dnia 28.12.2016r. oraz 14.02.2017r. 

 

Protokoły z dnia 28.12.2016r. oraz 14.02.2017r. zostały przyjęte.  

 

Ad. 5   

Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji Grójcu oraz informacje  

o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu grójeckiego  

w 2016 r. – przedstawiał Komendant Policji Robert Faryna.  

Komendant Policji poinformował między inny o wzroście zatrzymanych nietrzeźwych 

kierowców, przeciwdziałaniu i zapobieganiu problemom narkotyków i dopalaczy, który 

to problem bardzo się nasilił w ostatnim roku. Komendant odniósł się także do 

organizowanych przez policję kursów samoobrony oraz wykładów dla dzieci  

i młodzieży z terenu szkół powiatowych.  Szczegółowe dane zawiera załącznik do 

niniejszego protokołu.   

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie do wiadomości.   

 

Ad. 6  

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 2016 r. – 

przedstawiła Dyrektor PCPR Ewa Grotek /załącznik/ 

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie do wiadomości.   
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Ad. 7  

Sprawozdania z działalności Stałych Komisji Rady Powiatu za 2016 r. – przedstawiła 

Przewodniczący Komjsi Stałych Rady Powiatu. /załącznik/  

 

Radny Krzysztof Ambroziak odnosząc się do sprawozdania Komjsi Transportu 

Zbiorowego i Dróg Publicznych zwrócił się z prośbą o udostępnienie harmonogramu 

remontów dróg powiatowych w latach 2017 – 2022.  

W odpowiedzi Przewodniczący Komisji Wojciech Wojtczak poinformował, że 

harmonogram jest dostępny dla wszystkich i będzie udostępniony.  

 

Radny Krzysztof Fiks poruszył sprawę mostu w msc. Domaniewice.  

W odpowiedzi Przewodniczący Komjsi Wojciech Wojtczak poinformował, że konkretne 

decyzje jeszcze nie zapadły w tej sprawie, były prowadzone wstępne rozmowy  

z gminami ościennymi.      

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdania do wiadomości.   

 

Ad. 8  

Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje Starosty 

Grójeckiego. – przestawił Starosta Marek Ścisłowski /załącznik/  

 

Radny Stanisław Sitarek odnosząc się do przedstawionego sprawozdania 

poinformował, że jest ono bardzo lakoniczne nie zawiera między innymi informacji ze 

spotkań Starosty, gdzie są omawiane sprawy powiatu. Takie informacje były zawarte  

w sprawozdaniach w ubiegłej kadencji. 

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że uczestniczył w wielu 

spotkaniach między innymi z Wojewodą Mazowieckim, Komendantem Wojewódzkim 

Straży Pożarnej, Posłami i Prezesem PiS oraz Marszałkiem Senatu.  

 

Radny Janusz Karbowiak poruszył sprawę zasad współfinansowania robót na 

podstawie porozumienia z Gminą Grójec w sprawie remontu nawierzchni ul. Armii 

Krajowej oraz chodnika przy ul. Piłsudskiego.  

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że porozumienie jest zawarte 

z Burmistrzem Grójca a inwestycja jest finansowana w 100% przez Gminę Grójec.         
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Ad. 9     

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

 

Ad. 9.1  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia planu finansowego podziału 

środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla 

Powiatu Grójeckiego na 2017 r. –/załącznik/ 

 

Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu 

poinformował, że komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Komjsi Zdrowia, Pomocy Społecznej, Spraw Socjalnych  

i Przeciwdziałania Bezrobociu poinformowała, że komisja na swoim posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali  

16 radnych. Głosowało 16 radnych. Uchwała Nr XXXVI/221/2017 została przyjęta  

jednogłośnie 16 głosów „za”.  

 

Ad. 9.2  

Projekt Uchwały Rady Powiatu zmieniający uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego 

na rok 2017. – /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu 

poinformował, że komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych poinformował, że 

komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny Janusz Karbowiak poprosił o wyjaśnienie zapisu działu 851 ochrona zdrowia 

gdzie zdejmowana jest kwota w wysokości 271 tys. zł. z zabezpieczenia kredytu PCM.  
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W odpowiedzi Skarbnik Powiatu Agnieszka Bilska wyjaśniła, że kwota 271 tys. zł. nie 

jest zdejmowana tylko jest wprowadzana do WPF jest to zmniejszenie i jednocześnie 

zwiększenie.  

 

Radny Stanisław Sitarek zwrócił się z zapytaniem czy ze wszystkim gminami zostały 

podpisane porozumienia. 

W odpowiedzi Starosta wyjaśnił, że aby podpisać porozumienia należy w pierwszej 

kolejności wprowadzić środki do budżetu. Sprawa współfinansowania jest uzgodniona 

z 5 gminami z pozostałymi trwają rozmowy.       

  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali  

17 radnych. Głosowało 17 radnych. Uchwała Nr XXXVI/222/2017 została przyjęta  

16 głosów „za” przy 1 głosie ‘wstrzymującym się”.  

 

Ad. 9.3   

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Grójeckiego na lata 2017-2027” –/załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu 

poinformował, że komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji Transportu Zbiorowego i Dróg Publicznych poinformował, że 

komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali  

17 radnych. Głosowało 17 radnych. Uchwała Nr XXXVI/223/2017 została przyjęta  

jednogłośnie 17 głosów „za”.  

 

Ad. 9.4   

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego 

ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych  

i specjalnych na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. –. 

/załącznik/   
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Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji poinformowała, 

że komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali  

16 radnych. Głosowało 16 radnych. Uchwała Nr XXXVI/224/2017 została przyjęta  

16 głosów „za” przy 1 głosie „przeciw”. 

 

Ad. 9.5 

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Regulaminu określającego tryb 

postępowania o udzielenie dotacji z budżetu Powiatu Grójeckiego dla podmiotów 

niezaliczonych do sektora finansów publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia 

zysku, na zadania inne niż określone w ustawie o działalności pożytku publicznego i 

wolontariacie, sposobu rozliczania dotacji oraz sposobu kontroli wykonywania 

zleconego zadania, stanowiącego załącznik do Uchwały Nr XXXIV/218/2017 Rady 

Powiatu Grójeckiego z dnia 14 lutego 2017 r. sprawie określenia trybu postępowania 

o udzielenia dotacji z budżetu Powiatu Grójeckiego dla podmiotów niezaliczanych do 

sektora finansów publicznych i niedziałających w celu osiągnięcia zysku, na zadania 

inne niż określone w ustawie o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, 

sposobu rozliczenia dotacji oraz sposobu kontroli wykonywania zleconego zadania. – 

przedstawiła Naczelnik Wydz. EZiP Barbara Orłowska. /załącznik/   

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Turystyki, Sportu i Promocji poinformowała, 

że komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali  

16 radnych. Głosowało 16 radnych. Uchwała Nr XXXVI/225/2017 została przyjęta  

jednogłośnie 16 głosów „za”.  

 

Ad. 9.6  

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Statutu Powiatu Grójeckiego. – 

przedstawił Przewodniczący Rady Władysław Kumorek /załącznik/ 
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Radny Zygmunt Merski zwrócił się z zapytaniem, kto będzie weryfikował wypowiedzi, 

które są istotne, a które nieistotne.   

 

Starosta Marek Ścisłowski zabierając głos wyjaśnił, że intencją tej uchwały nie jest 

cenzurowanie wypowiedzi. Zmiany zaproponowane do Statutu mają spowodować 

przejrzystość protokołów z posiedzeń Rady Powiatu. Starosta poinformował, że 

przeglądał protokoły z innych powiatów gdzie jest zapisane, kto zabrał głos, wyniki 

głosowania oraz zgłaszane wnioski. Sesje są nagrywane i w każdej chwili można 

nagranie odsłuchać.  

 

Radny Krzysztof Ambroziak zabierając głos zaproponował, aby rozważyć sprawę 

obecności gości na sesji gdzie obecnie ogłaszana jest przerwa w obradach  

i zwoływane jest połączone posiedzenie Komjsi, aby mieszkańcy mogli się 

wypowiedzieć.    

 

Radca Prawny Marian Seweryn poinformował, że była powołana Komisja Statutowa, 

która wprowadziła takie zapisy, aby uporządkować obrady. 

 

Radny Janusz Karbowiak zabierając głos poinformował, że jeślibyśmy tak sztywno 

trzymali się zapisów Statutu to nawet Naczelnicy Wydz. nie mogliby zabrać głosu. 

W odpowiedzi Starosta poinformował, że Naczelnicy Wydz. są po to, aby wyjaśnić 

wszystkie wątpliwości dot. zapisów danej uchwały. Sesje są jawne i każdy 

zainteresowany może przyjść i wysłuchać obrad.   

 

Radny Andrzej Zaręba odnosząc się do uzasadnienia poinformował, że jego zdaniem 

nie ma sprzeczności zapisu, § 16 ponieważ może być taka sytuacja, że jest 5 radnych 

niezrzeszonych.   

 

Radny Krzysztof Kaźmierczak zabierając głos poparł stanowisko radnego Andrzeja 

Zaręby. Następnie radny odniósł się do pracy Komjsi Statutowej, której był 

Przewodniczącym. Poinformował, że była to ciężka i żmudna praca. Sesja jest po to, 

aby podjąć uchwały a nie prowadzić dyskusję nie na temat i obrażać się nawzajem. 

Radny jest reprezentantem swoich wyborców i to on ma na sesji przedstawić problemy 

wyborców. Wspólne posiedzenia Komjsi zwoływane w trakcje sesji są bardzo dobrym 
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rozwiązaniem i mają na celu usprawnienie obrad Rady Powiatu. Następnie radny 

odniósł się do protokołów z sesji informując, że każde wystąpienie radnego powinno 

kończyć się sentencją, która to sentencja zostanie zapisana. Obecność na sesji 

Naczelników jest oczywiście potrzeba, ponieważ reprezentują Starostę.   

 

Rady Krzysztof Ambroziak zaproponował, aby wprowadzić punkt to porządku obrad 

sesji, w którym to goście mogliby zabrać głos.     

 

Radny Stanisław Sitarek zabierając głos poinformował, że jeśli uchwaliliśmy Statut to 

powinnyśmy go przestrzegać dot. to między innymi gości obecnych na poprzedniej 

sesji i dzisiejszej, którzy zabierali głos, a według Statutu nie powinni. Radny przychylił 

się do słów p. Ambroziaka w sprawie wprowadzenia dodatkowego punktu do porządku 

obrad w brzmieniu „wystąpienia gości”. 

Radny Stanisław Sitarek zgłosił wniosek formalny o odłożenie uchwały w sprawie 

zmian w Statucie i wyjaśnienie spornych spraw.  

 

Radny Janusz Gaweł zabierając głos poinformował, że był członkiem Komisji 

Statutowej i praca komisji była bardzo ciężka, trwała ponad cztery miesiące. Statut 

został przyjęty przez Radą Powiatu a teraz są propozycje, aby wszystko zmienić. 

 

Radny Janusz Gaweł o godz. 13.00 opuścił sale obrad.   

 

W dalszej części w dyskusji głos zabrali Starosta Marek Ścisłowski, radny Stanisław 

Sitarek, Wojciech Wojtczak oraz Zygmunt Merski.  

 

Przewodniczący Rady poddał wniosek formalny p. Stanisława Sitarka pod głosowanie.  

Radny Stanisław Sitarek poinformował, że jego wniosek przestał być wnioskiem 

formalnym, ponieważ nie został poddany pod głosowanie niezwłocznie. 

Przewodniczący Rady nie przestrzega zasad Statutu. W obecnej chwili mój wniosek 

stał się wnioskiem bezprzedmiotowym.  

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek poinformował, że zaistniała sytuacja 

wynika właśnie z tego, że prowadzane są samowolne dyskusje między sobą, co 

wprowadza zamieszanie na sesji.  
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Starosta Marek Ścisłowski zgłosił forlany wniosek w sprawie przegłosowania projektu 

uchwały ze zmianą dot., aby inicjatywę uchwałodawczą miało, „ co najmniej 3 

radnych”. 

Wniosek został przyjęty 13 głosów „za” przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”.   

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali  

16 radnych. Głosowało 16 radnych. Uchwała Nr XXXVI/226/2017 została przyjęta  

12 głosów „za” przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.  

 

Ad. 9.7   

Projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych 

Rady Powiatu. – przedstawił Przewodniczący Rady Władysław Kumorek /załącznik/ 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Obecnych na sali  

15 radnych. Głosowało 15 radnych. Uchwała Nr XXXVI/227/2017 została przyjęta  

11 głosów „za” przy 4 głosach „wstrzymujących się”.  

 

Ad. 10  

Sprawozdanie z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.  

Przewodniczący poszczególnych Komjsi przedstawili sprawozdania, które stanowią 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Radny Zygmunt Merski zabierać głos odniósł się do zwoływanych przed sesją 

posiedzeń komisji, które odbywają się w jeden dzień, co powoduje, że posiedzenia 

kumulują się, a niektórzy radni pracują w kilku komisjach. Radny zaapelował, aby 

posiedzenia komisji były rozłożone w czasie.     

 

Ad. 11  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Wojciech Wojtczak zwrócił się z zapytaniem do radnego Stanisława Sitarka, 

dlaczego w dniu 14 lutego br. zapalił znicze przez budynkiem Starostwa.   
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Radny Michał Pruś złożył na ręce Przewodniczącego Rady interpelację dot. 

udostępnienia informacji publicznej z zakresu gospodarowania finansami publicznymi 

i majątkiem Powiatu Grójeckiego z lat 2004-2014. /załącznik/   

 

Radny Stanisław Sitarek odpowiadając p. Wojtczakowi poinformował, że znicze były 

zapalone, jako znak śmierci demokracji w Radzie Powiatu.   

 

Ad.12 

Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

 

Radny Zygmunt Merski zwrócił się z zapytaniem do Radcy Prawnego Mariana 

Seweryna – czy nadal Pan pootrzymuje, że p. Neska nie brał udziału w przetargu dot. 

Mogielnickiej 28C. Radny poprosił o przygotowanie pisma czy Pan Neska był 

uczestnikiem przetargu, jeśli nie to, na jakiej podstawie.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że zgodnie z ustawą o gospodarce 

nieruchomościami p. Neska nie brał udziału w przetargu. Pan Neska wpłacił wadium, 

co powoduje, że miał prawo przystąpić do przetargu, ale nie wziął udziału w przetargu, 

ponieważ nie zabrał głos i nie uczestniczył w licytacji. Pan Neska był obserwatorem 

tego postępowania.  

 

Radny Zygmunt Merski poinformował, że konsultował opinię Radcy Prawnego 

w sprawie p. Neski i druga opinia jest zupełnie inna.  

 

Radny Wiesław Czerwiński poinformował, że w protokole z przetargu p. Neska 

stwierdził, że wycofuje się z przetargu. Następnie radny odniósł się, do jakości dróg na 

terenie gminy Warka poinformował, że po objeździe dróg z przedstawicielem PZD 

można stwierdzić, że stan dróg jest zły. Radny poinformował, że uszkodzenia dróg, 

które zagrażają bezpieczeństwu ruchu będą zasypane i utwardzone.  

Radny wnioskuje do Zarządu Powiatu, Komisji Transportu i PZD o rzeczową kalkulację 

i analizę stanu dróg. 
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W następnej kolejność radny Wiesław Czerwiński wygłosił oświadczenie pod adresem 

radnego Stanisława Sitarka informując, że gazeta „Nasze Czasy” fałszuje historię.  

W artykule opublikowanym w gazecie Powstanie Listopadowe umieszcza się w roku 

1930 a przecież powinno być w 1830.  

W odpowiedzi radny Stanisław Sitarek poinformował, że to była zwykła literówka.  

 

Starosta Marek Ścisłowski odnosząc się do gazety „Nasze Czasy” poinformował, że 

poczytność gazety jest coraz mniejsza. Starosta zaapelował o współpracę. Następnie 

odnosząc się do sprawy p. Neski poinformował, że p. Neska nie jest prawnie 

właścicielem lokalu a umowę ma podpisaną do końca kwietnia br.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Michał Pruś zwracając się do radnego Janusza 

Karbowiaka zwrócił się z zapytaniem czy sam pisał ostatni artykuł w „Naszych 

Czasach” czy tylko się pod nim podpisał.  

W odpowiedzi radny Janusz Karbowiak, że macie swoje Sądy i Prokuratury, więc 

wyroki będą zapadały, ale to jest wpisane w koszty upadającej demokracji.  

Następnie radny odniósł się do dyżurów pełnionych przesz członków zarządu. 

Poinformował, że mieszkaniec z naszego powiatu chciał się spotkać z członkiem 

zarządu, ale niestety po raz kolejny nie zastał nikogo. 

 

Starosta Marek Ścisłowski obnosząc się do słów z artykułu p. Karbowiaka zwrócił się 

z zapytaniem, co radny rozumienie pod pojęciem „gangsterki”, jeśli chodzi  

o prześladowanie ludzi z ul. Mogielnickiej 28C. Starosta zadał pytanie, co radny 

Karbowiak zrobił jak był radnym w ubiegłych latach  dla mieszkańców ul. Mogielnickiej 

28C.  

 

Radny Janusz Karbowiak poprosił o złożenie zapytania na piśmie.   

 

W dalszej części głos zabrali Przewodniczący Rady oraz radny Zygmunt Merski  

w sprawie p. Arkadiusza Neski.  

 

Radny Stanisław Sitarek poinformował, że nie jest obecnie potrzebna dyskusja na 

temat p. Neski, ponieważ Komisja Rewizyjna nie skończyła jeszcze swojej pracy. 
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Radny Wojciech Wojtczak zabierając głos krytycznie wypowiedział się na temat gazety 

„Nasze Czasy” i jej artykułów.  

  

Ad. 13  

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Władysław 

Kumorek o godz. 1420 zamknął posiedzenie wypowiadając formułę „Zamykam Sesję 

Rady Powiatu Grójeckiego”. 

 

Protokołowała:                                                                    Przewodniczył: 

 

 Ineza Banach                                                                 Władysław Kumorek  

 

 

 

 

 

 

                                                                     

 


